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Бурдин Н.А. ТЕХНИЧЕСКИЙ УРОВЕНЬ ЛЕСНОГО СЕКТОРА РОССИЙСКОЙ ФЕДЕРАЦИИ СОСТОЯНИЕ, ПРОБЛЕМЫ. Все отрасли лесопромышленного сектора связаны между собой на основе воспроизводства лесов, заготовки древесины и ее механической и химической переработки. Воспроизводством лесов, заготовкой и переработкой древесины занимается более 60 тысяч крупных, средних и мелких предприятий, расположенных во всех регионах страны. На предприятиях и организациях сектора занято более 1,5 млн человек. 
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Burdin N.A. TECHNICAL LEVEL FORESTRY SECTOR OF THE RUSSIAN FEDERATION STATUS, CHALLENGES. All sectors of the forestry sector are linked based on the reproduction of forests, timber harvesting and its mechanical and chemical processing. Reforestation, harvesting and processing of timber involved more than 60,000 large, medium and small businesses located in all regions of the country. In enterprises and organizations of the sector employs over 1.5 million people. 
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Zaprudnov V.I, Pinyagina N.B., Gorshenina N.S. RESEARCH OF PROSPECTS OF DEVELOPMENT OF TIMBER PROCESSING COMPLEX OF RUSSIA IN MODERN CONDITIONS. In article the analysis of a current state of branches of wood sector is presented. The special attention is given to formation of sources of financing of investment projects at the expense of own means and investment crediting. On the basis of the carried-out research authors offer recommendations about improvement of investment appeal of the enterprises of wood sector on the basis of introduction of priority investment projects in the conditions of the state support 
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Клейнхоф А.Э. ПЕРСПЕКТИВЫ РАЗВИТИЯ РЫНКА ЛЕСНЫХ РЕСУРСОВ. Проведен анализ уровня и территориального распределения лесного дохода Российской Федерации от использования древесины, рекреационных услуг, пищевых и других ресурсов и полезностей леса. Выявлены ключевые факторы и условия, препятствующие развитию рынка лесных ресурсов. Разработаны предложения по совершенствованию институциональной инфраструктуры и формированию конкурентной среды в сфере лесопользования и воспроизводства лесных ресурсов. 
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Kleinhof A.E. DEVELOPMENT OF THE OF FOREST RESOURCES MARKET ABSTRACT. An analysis of the level and territorial distribution of payments for the use of timber, wild fruits, recreation values and other forest resources as well has been made. The main obstacles in forest resource market development has been identified. Finally recommendations for the development of forest institutional infrastructure and competitive forest resources market has been elaborated. 
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Пикалкина М.Г., Архангельская Н.Н. АКТУАЛЬНОСТЬ ДЕЯТЕЛЬНОСТИ ВНЕШНИХ КОЛЛЕКТОРСКИХ АГЕНТСТВ ПО ВОЗВРАТУ ПОТРЕБИТЕЛЬСКИХ КРЕДИТОВ. Сложившаяся в настоящее время ситуация на рынке банковского потребительского кредитования делает услуги коллекторских фирм особенно востребованными. В статье рассматривается деятельность коллекторских фирм по возврату потребительских кредитов. В условиях, когда кредитные организации не справляются с взысканием просроченной задолженности самостоятельно, коллекторские агентства выполняют важную роль в снижении объемов просроченной задолженности, в уменьшении резервов на возможные потери по ссудам, способствуют предотвращению кризиса ликвидности, снижению расходов банков на ведение непрофильной деятельности. 
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Pikalkina M.G., Arkhangelskaya N.N. URGENCY OF ACTIVITY OF THE PO EXTERNAL AGENCIES RETURN OF THE CONSUMER CREDITS. The current situation is now on the market of banking services makes the consumer credit collection companies especially in demand. The article reviews the activities of collection companies to repay consumer loans. At a time when lending institutions can not cope with the recovery of overdue debt on their own, collection agencies have an important role in reducing the amount of arrears, reduction in reserves for possible losses on loans to help prevent a liquidity crisis, banks reduce the cost of doing non-core activities. 
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Кому страшны коллекторы? / С. Шпетер // Недви- жимость и цены. - № 5. - апрель 2010. 
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Корольков А.В., Савицкий А.А., Колотов С.М. МЕТОДИЧЕСКИЕ ПОДХОДЫ К ОЦЕНКЕ ЭФФЕКТИВНОСТИ ИНВЕСТИЦИОННЫХ ПРОЕКТОВ. Инвестиционные проекты, реализуемые в различных условиях и обладающие существенными различиями, тем не менее, оцениваются с применением общих принципов для возможности сопоставления результатов оценки данного и альтернативных инвестиционных проектов. Данные принципы применяются независимо от технических, технологических, финансовых, региональных или отраслевых особенностей реализации инвестиционного проекта. 
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Korolkov A.V., Savitsky A.A., Kolotov S.M. METHODICAL APPROACHES TO AN ASSESSMENT OF EFFICIENCY OF INVESTMENT PROJECTS. The investment projects realized in various conditions and possessing essential distinctions, nevertheless, are estimated with application of the general principles for possibility of comparison of results of an assessment given and alternative investment projects. These principles are applied irrespective of technical, technological, financial, regional or branch features of implementation of the investment project. 
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Balov A.V., Sirotkina M.N. PROSPECTS OF DEVELOPMENT OF PULP-AND-PAPER BRANCH OF RUSSIA. The enterprises of pulp and paper industry work Now in the conditions of a saturated market, a rise in prices for energy and raw materials. It is possible to carry to the main problems of TsBP progressing technological backlog of branch, high level of a deterioration of the fixed business assets, loss of steady providing the TsBP enterprises by wood raw materials, import domination in a segment of deep processing of wood, etc. 
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Korolkov A.V., Savitsky A.A., Bakulina M.A. LEASING, AS AN EFFECTIVE SOLUTION OF THE PROBLEM OF INVESTMENT IN INNOVATIVE DEVELOPMENT OF LPK OF RUSSIA. To provide restructuring of the enterprises of the industrial forestry complex, to satisfy the market with competitive scientific and technical products and to provide further stability of growth of competitiveness of the enterprises of the industrial forestry complex probably thanks to innovative policy. The mechanism of increase in competitiveness is innovative introductions at the enterprises which are directly connected with the considerable financial expenses, essential risks which are in any innovative processes. 
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Петров А.П. ЧЕРЕЗ МАЛЫЙ БИЗНЕС ФОРМИРУЕТСЯ КЛАСС БУДУЩИХ ЭФФЕКТИВНЫХ СОБСТВЕННИКОВ. Международный опыт показывает, что существует несколько форм участия местного населения в управлении лесами через участие в лесохозяйственных работах, обеспечивающих воспроизводство, охрану и защиту лесов. Это или частная собственность или контрактная организация лесозаготовительных и лесохозяйственных работ. Применение зарубежного опыта затруднительно. В соответствии с Лесным кодексом, вступившим в силу 1 января 2007 г., гражданин, желающий взять лесной участок в пользование, должен стать индивидуальным предпринимателем и участвовать во всех конкурсных процедурах, которые предписаны Лесным кодексом для получения прав на заключение договора аренды, если не будут изменены законодательные нормы для создания определенных преференций в пользу местного населения. 
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Kozhukhova L.I., Kazantseva N.V., Bespalenko L.I. CREATING A MODEL SELECTION STRATEGY FOR THE FURNITURE COMPANY PLANNED SOCIAL CHANGE. In the article the methodological procedures of forming a model selection strategy for the development of furniture enterprises, depending on the type of consumer behavior on the furniture market. At the same time shows the direction of the results of case studies of practical interest for marketing. 
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